
PROTOKÓŁ NR 0063/1/1-7/07 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa,  

Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  
w dniu 10 lipca 2007 roku 

 

 
 
Obecni: 

Według załączonej listy obecności (zał. nr 1 do protokołu). 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie przygotowań do Dni Bierunia i Dożynek – przygotowania 

do imprez a problem bezpieczeństwa. 

2. Skatepark –skargi mieszkańców na zakłócanie ciszy nocnej przez 

młodzież.   

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr 0063/1/1-6/07 z posiedzenia komisji                 

w dniu 12.06.2007 r.  

 

 
Przewodniczący komisji – Józef Penczek na wstępie przywitał 

zaproszonych Gości oraz członków komisji.  
Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz 

obecnych jest ponad 50% członków komisji, wobec tego może ona 

podejmować wiążące wnioski. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie, przy 6 głosach za, z uwzględnieniem omówienia 

w pierwszej kolejności pkt 2 porządku posiedzenia.  
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Ad. 2. 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Bieruniu – W. Prietz 

poinformował o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu bieruńsko-

lędzińskiego za I półrocze bieżącego roku. Przedstawił dane 

statystyczne dotyczące popełnionych przestępstw na terenie Bierunia            

w wybranych kategoriach:  kradzieże, kradzieże  z włamaniem, 

zniszczenie mienia, pobicia, uszkodzenia ciała, rozboje, bójki, 

nietrzeźwi kierujący samochodem i rowerem. 

 

Z kolei Zastępca Komendanta Straży Miejskiej – J. Litawski 

poinformował, że oddanie do użytku skateparku nie wpłynęło 

bezpośrednio na większą ilość zakłóceń cichy nocnej. Były tylko dwa 

zgłoszenia o nieprawidłowościach jakie się działy na terenie 

skateparku. 

 

W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: A. Bibrzycki, P. Major, 

L. Kryczek, Wiceprzewodniczący Rady – S. Wawrzyniak, F. Zawisz oraz 

Zastępca Burmistrza między innymi: 

- zwrócono uwagę na potrzebę zwiększenia ilości patroli, 

- zasugerowano, aby podzielić powiat na strefy patrolowe, 

- zaproponowano rozważenie ograniczenia godzin sprzedaży 

napojów alkoholowych, 

- zwrócono uwagę, że od momentu powołania Komendy Powiatowej 

Policji w Bieruniu zmalała ilość usuwania skutków dewastacji przez 

służby Urzędu Miejskiego, 

- zaproponowano, aby zorganizować wspólne posiedzenie z Gminną 

Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i przeanalizować 

ilość punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie gminy. 
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Zastępca Komendanta Powiatowego Policji ustosunkował się do 

wypowiedzi dotyczących patroli oraz poinformował, że jest rozważane 

zwiększenie ich ilości do 3 mundurowych i 1 operacyjnego. Ponadto 

zasygnalizował, że zostanie dostarczona do gminy analiza ilości 

zgłoszeń bezzasadnych.  

Komisja w podsumowaniu dyskusji jednogłośnie, przy 6 głosach za, 

przyjęła następujący wniosek: 

 

Wniosek 1 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje o zorganizowanie wspólnego posiedzenia z Gminną Komisją 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i przeanalizowania ilości 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych w gminie Bieruń. 

 

Ad. 1. 

Dyrektor BOK – Z. Łabuś omówiła ramowy program obchodów          

Dni Bierunia’2007, według pisemnie opracowanego materiału, 

stanowiącego załącznik do protokołu. Ponadto zawnioskowała,              

aby w roku przyszłym zorganizować tylko dwie imprezy, tj. Noc 

Świętojańską w Bieruniu Nowym i Dożynki w Bieruniu Starym.  

 

Z Kolei Kierownik Referatu OŚRL – G. Plewniok poinformował,                 

że starostami tegorocznych dożynek będą Pani M. Kotas oraz Pan             

R. Malcharek. Ponadto zasygnalizował, że po powrocie Burmistrza               

z urlopu zostanie skonkretyzowany program Dożynek oraz określone 

środki na ten cel.           
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W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: L. Kryczek,                 

A. Bibrzycki, P. Major oraz Wiceprzewodniczący Rady – S. Wawrzyniak 

między innymi: 

- zaproponowano, aby w roku przyszłym zabezpieczyć w budżecie 

większe środki finansowe na organizację Dożynek, 

- zwrócono uwagę na brak koordynacji działań pomiędzy jednostkami 

w zakresie organizowania imprez, 

- zasugerowano, aby uporządkować teren przy rzece Wiśle (wyciąć 

krzewy i drzewa) oraz przygotować miejsca parkingowe pod coroczną 

imprezę „Noc Świętojańska”. 

 

W podsumowaniu powyższego tematu komisja przyjęła następujące 

wnioski: 

 
Wniosek 2 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje o przygotowanie terenu przy ul. Wiślanej z wydzieleniem 

części parkingowej pod coroczną imprezę pn. Noc Świętojańska”. 

(wniosek przyjęto jednogłośnie, przy 6 głosach za) 

 
Wniosek 3  

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje, aby w przyszłości organizować tylko dwie duże imprezy           

tj. Noc Świętojańską w Bieruniu Nowym i Dożynki w Bieruniu Starym. 

 
(wniosek przyjęto większością głosów, przy 5 głosach za,                 
1 wstrzymującym się)  
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 Ad. 3. 

1. Radny A. Bibrzycki zaproponował, aby Bieruński Ośrodek Kultury 

zorganizował „Jarmark” dla dzieci i młodzieży. 

 

2. Zastępca Burmistrza zrelacjonował przebieg IV Spotkania 

Pszczelarzy, które odbyło się w dniu 08 lipca br. w Trutowisku               

w lasach murckowskich, dawniej zwanym „Hamerlą”. 

 

 

Ad. 4. 
Protokół Nr 0063/1/1-6/07 z posiedzenia komisji w dniu             

12.06.2007 r. został przyjęty jednogłośnie, przy 6 głosach za. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 
Janina Berger 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 




